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MHP, Büyükliman’ da Çarşıbaşı,  Şalpazarı  ve
Beşikdüzü ilçelerinde Belediye Başkan adaylarını çıkartı.

Beşikdüzü Belediye Başkanı Ramis Uzun, üyesi olduğuğu Cumhuriyet Halk Partisinden istifa etti.

35 YILLIK
ÞALPAZARI
ILÇESINDE
BIR ILK
Şalpazarı İlçe Jandarma Komutanlığına bayan Teğmen
atandı. Jandarma Teğmen Seher Serin Görevine Başladı. 

> Mustafa ÖZCAN 2'de

MHP’NÝN
BÜYÜKLÝMAN

ADAYLARI
BELLÝ OLDU

BELEDIYE BAÞKANI RAMIS UZUN
CHP'DEN ISTIFA ETTI

rabzon'daki tek CHP'li belediye 

Tbaşkanı olan Beşikdüzü Belediye 
Başkanı Ramis Uzun yeniden 

aday gösterilmediği için partisinden 
istifa ettiğini duyurdu. Trabzon yerel 
basının aktardığına göre, Ramis Uzun 
şunları söyledi: “2019 yerel 
seçimlerinde Beşikdüzü'ünde yüzde 61 
oy alarak belediye başkanı seçildim. 
Göreve geldiğimizde gördük ki 118 
milyon TL borç ile Türkiye'de nüfusa 
oranla en borçlu belediyeydik. İlk 3 yıl 
içerisinde büyük zorluklar çektik. 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi, 
Beylikdüzü Belediyesi ve diğer kardeş 
belediyelerimizin desteğini gördük. Yaz 
veya kış demeden belediye ve 
mahallelerimize hizmet ettik.
“BANA BİLGİ VERİLMEDEN ATAMA 
YAPILDI”
Koronavirüs ve deprem ile birlikte 

oluşan ekonomik buhrana rağmen gece 
gündüz çalıştık ve çalışmaya da devam 
ediyoruz. 31 Mart tarihinde yapılacak 
yerel seçimlerde yeniden Cumhuriyet 
Halk Partisi'nden aday adayı oldum. 
Genel Merkezimizin kararı ile 5 aday ile 
birlikte ön seçim yapılarak, memnuniyet 
araştırması da yapılacağı söylendi. 
Memnuniyet araştırması yapılmadan ve 
bana bilgi verilmeden atama yapıldığını 
gördüm. Taraflı il ve ilçe örgütümüzün 
dayatması ile ön seçime dahi 
gidilmeden ve kamuoyu araştırması 
yapılmadan yapılan atama kabul 
edilebilir değildir. Üyelerimize ve 
halkımıza yapılan en büyük 
saygısızlıktır. Şahsıma ön seçim 
yapılacak dediler de girmedim mi? Ön 
seçimden çıkacak aday adayı ile senin 
aranda kamuoyu araştırması yapılacak 
dediler de hayır mı dedim? > Sadık AYDIN 2'de

İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, bir dizi ziyaretler gerçekleştirmek için geldiği Şalpazarı
ilçesinde Gazeteci Mustafa Özcan'ı da ziyaret ederek 10 Ocak Gazeteciler gününü kutladı. 

MÝLLETVEKÝLÝ AYDIN'DAN
ÖZCAN'A ZÝYARET

> Mustafa ÖZCAN 2'de

KKYDP HIBE BAÞVURULARI BAÞLADI
Vakfıkebir İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü, Vakfıkebir'de Kırsal Kalkınma Destekleri
kapsamında kırsal kesimdeki yatırımcılar için destek başvurularının başladığını duyurdu.

> Alper Özkan KARAGÖL 2'de

YÜREÐÝMÝZ YANDI
Pençe Kilit operasyon bölgesinde teröristlerce düzenlenen taciz ve sızma girişiminde,
9 askerimiz şehit oldu. Bölgede terörle mücadele operasyonları sürüyor. 

Barış ÖZTÜRK
MHP Beş�kdüzü Beled�ye Başkan Adayı



V
akfıkebir İlçe Tarım ve 
Orman Müdürlüğü'nden 
yapılan açıklamada, 

başvuruların 3 Ocak-19 Şubat 
2024 tarihleri arasında 
alınacağı belirtildi. Tarım ve 
Orman Bakanlığının 29 Aralık 
2023 Tarihli Remi Gazetede 
yayınlanan; 'Kırsal Kalkınma 
Destekleri Kapsamında 
Tarıma Dayalı Yatırımların 
Desteklenmesi Programı'nın 
başvuruları 3 Ocak 2024 
tarihinde başladı. Son 
başvuru tarihi 19 Şubat 2024 
olurken, projeler için 
Vakfıkebir'deki yatırımcılara 
yüzde 50 hibe desteği 
sağlanacak. Söz konusu 
Kırsal Kalkınma Destekleri 
kapsamında, yeni tesislerin 
yapımı, kısmen yapılmış 
yatırımların tamamlanması, 
faal olan mevcut tesislerin 

kapasite artırımı ile teknoloji 
yenileme ve/veya 
modernizasyonunu kapsayan 
projelere hibe desteği 
sağlanacak. Konu ile ilgili 
açıklama yapan Vakfıkebir 
İlçe Tarım ve Orman Müdürü 
Remziye Kuleyin, tarımsal 
ürünlerin işlenmesi, 
paketlenmesi ve 
depolanmasına yönelik 
yatırım konularında;
*Tıbbi ve Aromatik bitkiler ile 
Bitkisel ve Hayvansal ürünlere 
yönelik yatırımlar,
*Çelik Silo ve Soğuk Hava 
deposu yatırımları,  
Tarımsal üretime yönelik sabit 
yatırım konularında;
*Kapalı ortamda bitkisel 
üretime yönelik Sera 
yatırımları,
*Büyükbaş, küçükbaş ve 
kanatlı hayvan yetiştiriciliğine 

yönelik yatırımlar,
*Kültür mantarı üretimine 
yönelik yatırımlar,
*Büyükbaş, küçükbaş ve 
kanatlı hayvan 
kesimhanelerine yönelik 
yatırımlar,
*Yenilenebilir enerji kaynakları 
kullanımına yönelik yatırımlar,
*Su ürünleri yetiştiriciliğine 
yönelik yatırım konuları,
*Hayvansal ve bitkisel orijinli 
gübre işlenmesi, 
paketlenmesi ve 
depolanmasına yönelik 
yatırım konularında hibe 
desteği verileceğini,  
Kırsal ekonomik altyapı 
yatırım konularında küçük 
ölçekli işletmeler için ise;
*Aile işletmeciliği 
faaliyetlerinin geliştirilmesine 
yönelik altyapı yatırımları,
*Arıcılık ve arı ürünlerine 
yönelik yatırımlar,
*Bilişim sistemleri ve eğitimi 
yatırımları,
*El sanatları ve katma değerli 
ürünlere yönelik yatırımlar,
*Su ürünleri yetiştiriciliğine 
yönelik yatırımlar,
*Tarımsal amaçlı örgütler için 
makine parkı yatırımları,
*Tıbbi ve aromatik bitki 

yetiştiriciliğine yönelik 
yatırımlara hibe desteği 
verileceğini açıkladı.
Müdür Kuleyin, “Bu yıl hibeye 
esas proje tutarları iki ve üç 
katına çıkarıldı. Yeni tesisler 
için 2023 yılında 7 milyon TL 
olan tutar 14 milyona, 
tamamlama projelerinde 5 
milyon liradan 12 milyon 
liraya, kapasite 
artırımı/teknoloji yenileme 
veya modernizasyonunda 4 
milyon liradan 10 milyon 

liraya, kırsal ekonomik altyapı 
yatırımları 1 milyon liradan 3 
milyon liraya yükseltildi. 
Yatırımcıların proje tutarının 
yüzde 50'si hibe olarak 
verilecek. Başvurular 
www.tarimorman.gov.tr 
adresinden internet üzerinden 
yapılacak olup, son 
başvurular 19 Şubat'ta sona 
erecek. Ayrıntılı bilgi için 
vatandaşlarımızı Vakfıkebir 
İlçe Müdürlüğümüze 
bekliyoruz.” dedi.

HABER2

Beşikdüzü Belediye Başkanı Ramis Uzun, üyesi olduğu Cumhuriyet Halk Partisi’nden istifa etti.
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BELEDİYE BAŞKANI RAMİS UZUN CHP'DEN İSTİFA ETTİ

KKYDP HİBE BAŞVURULARI BAŞLADI
Vakfıkebir İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü, Vakfıkebir'de Kırsal Kalkınma Destekleri
kapsamında kırsal kesimdeki yatırımcılar için destek başvurularının başladığını duyurdu.

“MERKEZ KELÝMESÝ ÝSÝM OLAMAZ!”
Milli Eğitim Bakanlığı durmadan okulların 
isimleriyle uğraşıyor.  Bazı okulların isimleri 
gereksiz yere tarih sahnesinden silinirken, 
isimsiz okullarımız, ilk ve ortaokula ise bir 
türlü isim konulamadı.
Adı kuruluşundan buyana Beşikdüzü İlkokulu 
iken, (Babam,1928 yılında Beşikdüzü 
İlkokulu'na kayıt olmak için müracaat eder, 
yaşın büyük diyerek geri çevirirler.   Da o 
zaman bile okulun adı Beşikdüzü İlkokulu, 
yani o zaman ki adıyla Şarlı İlkokulu idi) 
ilçenin batısına yapılan ikinci bir ilkokulun adı 
Şehit Öğretmen Gürhan Yardım İlkokulu 
olunca bu kez Beşikdüzü İlkokulu olan 
okulun adı Beşikdüzü Merkez İlkokulu 
oldu.Neden adı Beşikdüzü İlkokulu olarak 
kalmadı da Merkez İlkokulu oldu anlamış 
değiliz! Bu okul merkezde de Şehit 
Öğretmen Gürhan Yardım İlkokulu köyde 
mi? Milli Eğitim bu hatadan biran önce 
dönmeli. Merkez kelimesi isim olamaz. Bu 
kelimenin her nerede olursa olsun isim 
olarak kullanılması yanlıştır. 
Aynı şekilde bir diğer okulumuzun adı da 
Merkez Ortaokulu. 1960'lı yıllarda Beşikdüzü 
Ortaokulu olan okulun adı, nasıl olmuşsa 
daha sonra Merkez Ortaokulu olmuş. 
Ortaokulların çoğalmasından mı oldu 
bilemiyoruz. Beşikdüzü Ortaokulu 
dediğinizde ne kadar ortaokul olursa olsun 
birbirine karışmaları mümkün değil! 
Beşikdüzü Ortaokulu. Net bir isim. Buna bir 
de merkez kelimesi eklemek gereksiz. Bu 
okullarımıza ad mı bulunamadı? Çarşıbaşı 
ilçemizdeki ilkokulun adı Çarşıbaşı İlkokulu, 
bizde niye Beşikdüzü İlkokulu adı kullanıl 
mıyor?Eskilden kullanılan bu isim neden 
değişti? Burada merkez bir isim değildir. 
Merkez kelimesi bir sıfattır.  Bu okullarımızın 
hepsi merkezdedir. O zaman liselerimizin 
başına da merkez kelimesini eklemek 
gerekir. 
Eğer isim bulamamaktan kaynaklanan bir 
uygulama ise, ben Beşikdüzü Merkez 
İlkokulu'nun adını eskisi gibi Beşikdüzü 
İlkokulu veya Beşikdüzü 23 Nisan İlkokulu, 
Merkez Ortaokulu'nun adına da  Cumhuriyet 
Mahallesi'nde olması hasebiyle Beşikdüzü 
Cumhuriyet Ortaokulu adının verilmesinden 
yanayım. Bu bizim düşüncemiz. Yetkililer ne 
düşünür bilemem. Konuştuğumuz bir çok 
vatandaş da aynı düşüncede. Adsız olan bu 
okullarımıza biran önce ad verilmesini istiyor 
ve bekliyoruz. Bu konuda İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü tarafından yapılan çalışmanın da 
biran önce hayata geçmesini istiyoruz.
Bir diğer hata da Beşikdüzü Merkez 
Eskicami adının kullanılmasında. Bu cami 
zaten merkezde. Merkezde olan bir okula 
veya camiye merkezdedir demek yanlış bir 
tanımdır. Bu caminin adı Beşikdüzü 
Eskicami'dir. Yani caminin adı eskicamidir. 
1976, 1980'li yıllarda 85-90 yaşlarında ölen 
büyüklerimin hiçbirinden Merkez Eski Cami 
diye bir şey duymadım. Hepsinden Eskicami 
adını duydum. Zaten merkez kelimesinin 
kullanılmasının hiçbir gereği de yoktur. Eski 
kelimesi burada sıfat değil isimdir ve birleşik 
yazılır. (Aynı Eskişehir'in adı gibi.)
                   *         *          *
   Son yıllarda Trabzon'da çıkan 
gazetelerdeki yanlış yazılımlar,  can sıkar 
duruma geldi. 
Profesyonel liglerden olsun, amatör 
kümeden olsun yapılan haberlerde faaliyette 
olmayan kulüplerin adlarının yazılması 
okuyucuyla alay eder hale geldi. Bunlardan 
bazılarını yazmak gerekirse, haber 
başlığında Arsinspor yazıyor, yıldız 
tablosuna bakıyorsun Arsin İdman Yurdu 
yazıyor ki, doğrusu da bu. Arsinspordiye bir 
kulüp yok. Notunu aldığım bir diğer yanlış 8 
Ocak 2024 tarihli Taka Gazetesinin 
10.sayfasında yeralıyor. Üst başlıkta 
Bayburtspor, yazı metninde Bayburt Özel 
İdarespor yazıyor. Bayburtspor diye bir kulüp 
yok ligde. Kulübün resmi adı Bayburt Özel 
İdarespor. Sen bunu Bayburtspor diye 
yazamazsın. Böyle bir kulüp yok.
Bir iki tanede amatörümüzden örnek 
vereyim. Üstte Çarşıbaşıspor, altta Çarşıbaşı 
Belediyespor, üstte Şalpazarıspor, altta 
Şalpazarı Gençlik. Burada da Şalpazarıspor 
ve Çarşıbaşıspor diye kulüp yok. Olmayan 
kulüpleri kafanıza göre yazamazsınız. Birileri 
çıkar bu kulüpleri kurarsa o zaman ne 
yazacaksınız.  Kafamıza göre yazmayalım, 
kulüplerin resmi adlarının kullanılmasına 
dikkat edelim.

Ahmet SARAÇ

GÖRÜNÜŞ

35 Yıllık Şalpazarı İlçesinde Bir İlk. 
Jandarma Komutanı Olarak Bayan 
Teğmen Seher Serin Görevine 
Başladı. Trabzon'un Şalpazarı İlçesi 
1989 yılında İlçe statüsüne 
kavuşmasın ardından İlçe 
kaymakamlığına Karı Koca 
Kaymakam olarak 2 defa 
Kaymakam ataması olarak tarihe 
not düşülmüştü. 
“35 YILLIK ŞALPAZARI 
İLÇESİNDE BİR İLK”
Şalpazarı İlçemiz yine tarihe not 

düşülecek bir ilke imza attı. 35 yıllık 
ilçe ilk defa bayan Teğmen olarak 
atanan Akdeniz Bölgesinde yer alan 
Mersinli Seher Serin komutanın 
atanmasının ardından İlçe 
Jandarma komutanı olarak görevine 
başladı. Şalpazarı İlçe Jandarma 
Komutanlığını bir süreden beri 
Muğla'lı Jandarma Kıdemli Baş 
Çavuş Mustafa Karakuş 
sürdürüyordu. İlçe Jandarma 
Komutanlığını sürdüren Mustafa 
Karakuş'un emekli olmasından 
dolayı boşalan makama bayan 
Teğmen Seher Serin atanarak 
görevine başladı.
Şalpazarı İlçesi 35 yıllık ilçe 
oluşunun ardından bir ilk olarak 
atanan Jandarma komutanı Bayan 
Teğmen Seher Serin'e yeni 
görevinde başarılar diliyoruz. İlçe 
Jandarma komutanı olarak görev 
yapan Mustafa Karakuş'u da 
Şalpazarı Belediye Başkanı Refik 
Kurukız tarafından onuruna 
uğurlama yemeği organize edildi.

16.01.2024

T
rabzon'daki tek CHP'li 
belediye başkanı olan 
Beşikdüzü Belediye 

Başkanı Ramis Uzun 
yeniden aday gösterilmediği 
için partisinden istifa ettiğini 
duyurdu. Trabzon yerel 

basının aktardığına göre, 
Ramis Uzun şunları söyledi: 
“2019 yerel seçimlerinde 
Beşikdüzü'ünde yüzde 61 oy 
alarak belediye başkanı 
seçildim. Göreve 
geldiğimizde gördük ki 118 

milyon TL borç ile Türkiye'de 
nüfusa oranla en borçlu 
belediyeydik. İlk 3 yıl 
içerisinde büyük zorluklar 
çektik. İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi, Beylikdüzü 
Belediyesi ve diğer kardeş 
belediyelerimizin desteğini 
gördük. Yaz veya kış 
demeden belediye ve 
mahallelerimize hizmet ettik.
“BANA BİLGİ 
VERİLMEDEN ATAMA 
YAPILDI”
Koronavirüs ve deprem ile 
birlikte oluşan ekonomik 
buhrana rağmen gece 
gündüz çalıştık ve çalışmaya 
da devam ediyoruz. 31 Mart 
tarihinde yapılacak yerel 
seçimlerde yeniden 

Cumhuriyet Halk Partisi'nden 
aday adayı oldum. Genel 
Merkezimizin kararı ile 5 
aday ile birlikte ön seçim 
yapılarak, memnuniyet 
araştırması da yapılacağı 
söylendi. Memnuniyet 
araştırması yapılmadan ve 
bana bilgi verilmeden atama 
yapıldığını gördüm. Taraflı il 
ve ilçe örgütümüzün 
dayatması ile ön seçime dahi 
gidilmeden ve kamuoyu 
araştırması yapılmadan 
yapılan atama kabul edilebilir 
değildir. Üyelerimize ve 
halkımıza yapılan en büyük 
saygısızlıktır. Şahsıma ön 
seçim yapılacak dediler de 
girmedim mi? Ön seçimden 
çıkacak aday adayı ile senin 

aranda kamuoyu araştırması 
yapılacak dediler de hayır mı 
dedim?
“ÇEŞİTLİ HİLELER İLE 
ADAY İLAN EDİLMİŞTİR”
Bunların hiçbiri yapılmadan 
üyelerimizin sadece yüzde 
35 ile seçilen geri kalanının 
kabul etmediği kişi çeşitli 
hileler ile aday ilan edilmiştir. 
Bu durum kabul edilebilir 
değildir. Üyelerimize 
haksızlık edilmiştir. Şahsıma 
ve halkımıza kurulan bir 
komplodur. Kabul edilemez. 
Şahsıma, üyelerimize ve 
halkımıza yapılan bu 
komployu kınıyor, üyesi 
olmaktan onur duyduğum 
Cumhuriyet Halk Partisi'nden 
istifa ediyorum.”

31 Marta 2024 Pazar günü yapılacak 
olan mahalli idareler seçimleri dolayısı 
ile Şalpazarı ilçesinde saha çalışması 
yapan  İYİ Parti Trabzon Milletvekili 
Yavuz Aydın, Şalpazarı ilçesinde yerel 
ve Ulusal Basın Medya işleriyle 
uğraşan ''Şalpazarı Ses Haber'' imtiyaz 
sahibi Mustafa Özcan'ı İlçe 
merkezindeki ofisinde ziyaret ederek 10 
Ocak Çalışan Gazeteciler gününü 

kutladı.
Trabzon İYİ Parti Milletvekili Yavuz 
Aydın Şalpazarı Belediye Başkan adayı 
Faruk Beldüz ve İlçe Başkanı Şennaz 
Yılmaz ve Belediye meclis üyeleri 
yönetim kurulu ekibiyle beraber 
dolaşan ekibe İlçe Basını Mustafa 
Özcan'da ziyaretten duyduğu 
memnuniyetini belirterek saha 
çalışmalarında başarılar diledi.

İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................5.000 TL
Yarım Sayfa Reklam...............3.000 TL
1/4 Reklam.............................1.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............7.500 TL
Kongre.......................................750 TL
Zayi...........................................150 TLSORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ

Ahmet KAMBUROĞLU
Cep: 0533 495 07 20

e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete
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MUHABİR
Sadık AYDIN

e-mail: sadikmuhtar71@gmail.com

SAYFA EDİTÖRÜ

YÖNETİM VE BASIM YERİ
BÜYÜKLİMAN POSTASI GAZETESİ VE MATBAASI
Kemaliye Mahallesi Deniz Sokak No:11A  Zemin Kat

Tel : 0462 841 56 00 Fax : 0462 841 43 23
Vakfıkebir / TRABZON

YAYIN TÜRÜ : YEREL SÜRELİ

UETS ADRESİ : 15851-58888-66917
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Sayı
Tarih 

: 5 Mart 2004
: 1074
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35 YILLIK ŞALPAZARI
İLÇESİNDE BİR İLK
Şalpazarı İlçe Jandarma Komutanlığına bayan Teğmen
atandı. Jandarma Teğmen Seher Serin Görevine Başladı. 

MİLLETVEKİLİ AYDIN'DAN
ÖZCAN'A ZİYARET
İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, bir dizi ziyaretler
gerçekleştirmek için geldiği Şalpazarı i lçesinde Gazeteci
Mustafa Özcan'ı da ziyaret ederek 10 Ocak Gazeteciler gününü kutladı. 



Büyükliman'da Yavuz Aydın 
Farkı!
İYİ Parti Trabzon Milletvekili 
Yavuz Aydın, baba ocağında 
enerji topluyor. Milletvekili 
Aydın, hem dilenirken hem de 
güç depoluyor. Beşikdüzü 
İlçesi'nde vatandaşlar 
tarafından hasretle karşılanan 
Milletvekili Aydın, son derece 
mutlu olduğu gözlenirken 
Özellikle Şalpazarı vadisinde 
“İYİ Belediyecilik anlayışını 
Şalpazarı'na” getirmeye kararlı 
olduklarının altını çizerek iddialı 
olduklarını deklere etti.
Candan ve içten davranışlarıyla 
seçmene güven veren 
Milletvekili Aydın, Vakfıkebir 
İlçesi'nde de seçmenleriyle 
kucaklaştı. Sıkılmadık el 
açılmadık esnaf kapısı 
bırakmadan seçim 
çalışmalarını tamamlamayacak 
görüntüsü veren Aydın, 
seçmen üzerinde de olumlu 
etkiler bırakıyor. 
                    * * *

Geçmiş Olsun Ceylan!
Büyükliman Gazeteciler 
Cemiyeti üyesi ve Eynesil 
İlçesinin güçlü kalemlerinden 
Gazeteci Ahmet Ceylan 
geçirdiği rahatsızlık nedeniyle 
Trabzon Ahi Evren Kalp ve 
Damar Cerrahisi Hastanesi'nde 
tedavi görüyor.
Edindiğimiz bilgilere göre kalp 
pili nedeniyle rahatsızlanan 
Ceylan'a yeni kalp pili takılma 
sürecinde olduğu ve tedavisinin 
olumlu önde seyrettiği bilgisi 
basın camiasında memnunluk 
yarattı.
Büyükliman Postası Yazı Ailesi 
olarak gazeteci dostumuz 
Ceylan'a Allah'tan şifalar 
diliyoruz. 
                    * * *
Vakfıkebir İlçesinde Cumhur 
İttifakının aday sabırsızlıkla 
bekleniyor.
Diğer Bağımsız adaylar seçim 
çalışmalarına aralıksız devam 
ederken, cumhur ittifakı 
adayının önümüzdeki günler 

açıklanması bekleniyor…
MHP'nin Cumhur İttifakında 
olacağının açıklanmasının 
ardından CHP ve İYİ Parti 
sessizliğini sürdürüyor.
Cumhur İttifakının adayı 
açıklandıktan sonra CHP ve İYİ 
Parti'nin açıklama yapması 

bekleniyor.
                    * * *
MHP'nin Büyükliman 
Adayları…
MHP'nin Trabzon'daki üç ilçe 
belediye başkan adayı belli 
oldu. Büyükliman adaylarını bu 
hafta belli etti. Çarşıbaşı Mümin 
Nuhoğlu, Şalpazarı Refik 
Kurukız, Beşikdüzü Barış 
Öztürk olarak açıklandı.
                    * * *

Beşikdüzü ilçesinde Mevcut 
Başkan Ramis Uzun, hafta 
sonu CHP'den istifa ettiğini 
duyurmuştu. Bu istifanın 
ardından Bağımsız Belediye 
Başkan adayı çıkacağı 
söylentiler arasında…
                    * * *

İYİ Parti Beşikdüzü Belediye 
Başkan Aday adayı Kamuran 
Kahyaoğlu, çalışmalarına 
aralıksız sürdürüyor. Kapı kapı 
dolaşarak projelerini 
vatandaşlarıyla paylaşıyor ve 
destek istiyor.
Beşikdüzü ilçesinde yapmış 
olduğu çalışmalarla birlikte göz 
kamaştırıyor.
                    * * *
Çarşıbaşı İlçesinde ise Cumhur 

İttifakından Mümin Nuhoğlu'nun 
açıklanmasının ardından, 
tepkilerde çığ gibi büyüdü.
İlçede yeni oluşumlar 
yapılmaya başlandığı ve yeni 
adayların isimleri ise Özer 
Yorgun ile Gökhan Şahin olarak 
ön plana çıkacağı söyleniyor… 
                    * * *
Geçmiş Olsun Gelleci!
Büyükliman Gazeteciler 
Cemiyeti Başkanı Aydın 
Gelleci'nin oğlu Hakan Gelleci 
hafta içi KTÜ Farabi Tıp 
Fakültesi'nde ameliyat oldu. Dr. 
Celal Tekinbaş ve ekibi 
tarafından gerçekleştirilen 
ameliyat başarılı geçti. İlk 
gecesini yoğun bakım 
ünitesinde geçiren yavrumuz 
Hakan'ın başarılı bir ameliyat 
geçirdiği durumunun iyi olduğu 
hafta sonu taburcu olduktan 
sonra dinlenmek amacıyla 
evde istirahat ettiği bilgisini 
sevinçle paylaşıyoruz. 
Büyükliman Postası Yazı Ailesi 
olarak Geleci ailesine geçmiş 

olsun dileklerimizi iletiyoruz.
                    * * *
Büyükliman Bölgesine yeni bir 
ses yeni bir soluk olacak
Beşikdüzü İlçesinde yayım 
hayatına Kasım 2019 yılında 
vefat eden Merhum Muhammet 
Taş'ın ölümüyle bir süre ara 
veren Objektif Gazetesi, Taş'ın 
ağabeyi Ahmet Taş tarafından 
önümüzdeki günlerde tekrar 
yayın hayatına başlayacağı 
duyurusu bizleri de memnun 
etti. 
Büyükliman Bölgesi'nde 
basının kuvvetli bir güç olduğu 
bilinmekte ve Objektif gazetesi 
geçmiş yıllarda olduğu gibi 
bundan sonrada tarafsız ve 
objektif haberleriyle Beşikdüzü 
ve Büyükliman Bölgesi'ne yeni 
bir ses, yeni bir soluk olacak. 
Eğitim ve kültür şehri olarak 
Beşikdüzü İlçesi'ne vereceği 
olumlu katkılardan dolayı Taş 
Ailesini tebrik ediyoruz ve 
yayım hayatının uzun soluklu 
olmasını diliyoruz.
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AĞASAR'DAN
BÜYÜKLİMAN'A BAKIŞ

KAZANAN İLÇEMİZ ŞALPAZARI OLSUN
Trabzon'un bağlı 18 İlçenin iç kesimde kalan 
8 İlçeden birisi olan Şalpazarı son 10 yıla 
baktığımızda adeta mahalli idareler 
seçimlerinde Büyükliman Bölgesi'nde bulunan 
5 İlçeden en çok bahsedilen ilçe olarak 
hafızalarımıza yer ediniyor.
Şalpazarı Belediye Başkanı Rek Kurukız'ın 
aday olarak açıklanacağı zamanı diğer 
belediye başkan adayı olarak partileri 
tarafından açıklananlarda bu süreci 
beklediler. Bana göre bilinen bir gerçek var ki 
31 Mart 2024 yerel seçimleri çok renkli ve 
çekişmeli olacak. Nasıl olması ya da 
olmaması yönünde değil seçimin sonucunda  
“Şalpazarı'nın kazanması” benim en büyük 
hayalim olacak.
Şalpazarı İlçesinde Parti teşkilatı olmayan bir 
partinin İlçeye hizmet amacıyla çalışmak 
isteyen BBP Genel Başkanı ikna ederek BBP 
Şalpazarı İlçe teşkilatını kurdurup ardından 
da 30 Ağustos 2023 tarihinde Kültür şenliği 
misali büyük bir katılımın ile BBP Genel 
Başkanı tarafından bizim partimizin adayı 
Necati Selvitop demesi üzerine İlçe 
genelindeki seçim çalışmalarına başladı.
Benim İlçem Şalpazarı her seçim zamanı 
yaklaşırken adından çok şeyler anımsatıyor.  
İlçede yaşayanlara demiştik ya işte Şalpazarı 
Belediye Başkanı olarak 30 Mart 2014 
seçimlerinde AK Parti Belediye Başkanı 
adayına karşı yarışan MHP İlçenin genç iş 
insanı Rek Kurukız seçim çalışmalarında 
hep İlçe Basını ve Büyükliman Basını yanına 
alarak medyanın gücüyle Şalpazarı Belediye 
Başkanlığı ipini göğüsledi. Ancak 5 yıllık 
görev süresi dolmak üzere yeniden göz açıp 
kapayana kadar zaman geçti. Şalpazarı'nda 
2019 seçimleri yaklaşmaya başlayınca yine 
Şalpazarı'nda belediye başkanlığı aday 
adaylarının isimleri ortaya çıması üzerine 
Şalpazarı Belediye Başkanlığını MHP'li 
Başkan olarak kazan Rek Kurukız'ı Sayın 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve 
Sayın MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli 
tarafından ittifak belediye başkanlığı 
Şalpazarı adayımız Rek Kurukız olacak 
diyen Cumhurbaşkanı Erdoğan Kurukız'ın 
elini havaya kaldırmasın ardından ikinci defa 
girdiği Şalpazarı Belediye Başkanlığı seçimini 
de kazandı.
Yukarıda anlattığım gibi yine bir beş daha 
tamamlanmak üzere bu sefer 31 Mart 2024 
yılında yapılacak olan mahalli idareler 
seçimleri geldi kapıya dayandı. Şalpazarı'nda 
yine belediye başkan adayları ya da aday 
adayları çoğalmaya başladı. Bu saha 
çalışmaları bazen sosyal medyadan da 
paylaşım yapılarak bu sefer Cumhur 
İttifakının adayı AK Partili olsun dediler. Ancak 
seçim takvimi işlemeye başladı bazı siyasi 
Partinin açıkladıkları belediye başkan 
adayları da Cumhur İttifakı İlçede hangi adayı 

açıklayacak diye odaklanmış ve heyecanlı 
süreci beklemeye başladı. Tabi bu arada 
görevine devam eden Şalpazarı Belediye 
Başkanı Rek Kurukız'a zaman zaman ilçe 
basını ve bölgede faaliyet gösteren basın 
mensuplarının Cumhur İttifak adayı acaba 
Şalpazarı'nda kim olabilir diye soranlara 
Başkan Kurukız ben şu an görevimin 
başındayım.  Genel Başkanım Bilge Lider 
Sayın Devlet Bahçeli ve ortağı 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan Cumhur İttifak adayı olarak 
Şalpazarı'nda kimi aday gösterirse onunla 
beraber seve seve seçim çalışmamı yapar 
beraber İlçem için hazır derdi. Ancak ben 
şuna inanıyorum ki Bilge Liderim Sayın 
Devlet Bahçeli Şalpazarı'nda 
Cumhurbaşkanımız ile beraber adayımız 
Kurukız der derdi gerçekten de bu 
söyleminde ne kadar haklı olduğu ortaya 
çıktı. Cumhur İttifakın Şalpazarı belediye 
Başkan adayı beklenirken ilçedeki siyasi parti 
başkan adayları hareketliliği de öne çıkmaya 
başladı. 
İyi Parti Belediye Başkan adayı olarak Faruk 
Beldüz'ü sahaya sürerken ilçede yeni 
yapılanmaya başlayan Yeni Refah 
Partisinden geçtiğimiz 2019 seçimlerinde 
Bağımsız Belediye Başkan adayı olarak çıkan 
Fatih Yılmaz partisinin belediye başkan adayı 
olarak sahalara indi.
 Beklene gün geldi Başkan Rek Kurukız'ın 
söylediği gibi Cumhur İttifak adayı olarak 
Kurukız'ı 2. Defa Şalpazarı'na belediye 
başkanlığına aday gösterdiler.  Başkan 
Kurukız'ın Belediye Başkan adaylığı 
açıklanmasının ardından bir dönem Şalpazarı 
AK Parti İlçe Başkanlığı görevinde bulunan 
Şalpazarı Belediye Meclis üyeliği de yapan 
Metin Günay'da Demokrat Partiden adayım 
dedi. 
Şalpazarı'nda neler oluyor derken İlçe sakini 
emekli öğretmen eski belediye başkanı Hacı 
Fehmi Cengiz de artık önümüzdeki Çarşamba 
günü bir belediye başkanı adayı açıklama 
vaktim geldi ifadesi merakla Hocam bu hangi 
parti aday kim diye sormamız üzerine partisi 
belli değil ancak adı Nevzat Çabuk dedi. 
Tabi bu arada Şalpazarı İlçemizde 
faaliyetlerini sürdüren CHP İlçe teşkilatında 
da iki tane belediye başkan aday adayı 
olması üzerine ilçe teşkilatına yakın 
dostlarımıza sorduk CHP kimi açılıyor acaba 
dememiz üzerine İl onlara bizi bekleyin acele 
etmeyin diye haber gönderdiğini söyledi.
Sonuçta Bizler Şalpazarı İlçesinde yaşıyoruz.  
Bundan sonrada burada yaşamaya devam 
edeceğiz ben umuyorum ki demokrasinin 
gereği olarak İlçemiz halkı en doğru kararını 
sandıkta verecektir. Kazanan kim olursa olsun  
''Kazan Şalpazarı İlçemiz'' olmasını temenni 
ediyorum.

Mustafa ÖZCAN

KURUKIZ BERAT İLE UĞURLAMA
GELENEĞİNİ SÜRDÜRDÜ
Şalpazarı Belediye Başkanı Refik Kurukız  İlçe merkezine 5 KM uzaklıkta bulunan doğanın koynundaki
Millet Bahçesinde bulunan Cafede  İlçe Jandarma komutanı olarak görev yapan Jandarma Astsubay 
Kıdemli Baş Çavuş Mustafa Karakuş'u  Berat ile uğurlayarak bu uğurlama geleneğini sürdürdü.

2014 Mahalli idareler seçimlerinde 
Başkan seçilmesinin ardından 
İlçede görev yapan 3 Jandarma 
komutanının yanı sıra ilçedeki 10 
yıllık görevi sırasında görev yapan 
Kaymakamlar ve Şalpazarı'na 
desteklerinde emeği olanları 
Belediye Meclis üyeleri tarafından 
alınan oylamalı karar sonrasında  
ilçeyi hatırlamaları için yeni görev 
yerlerine Şalpazarı Beratıyla 
uğurluyoruz ki bizimle olan dostluk 
bağı kopmayarak artsın dedi.
KURUKIZ'DAN KARAKUŞ'A 
YÖRESEL TAT VE HEDİYELER
Şalpazarı Belediye Başkanı Refik 
Kurukız Şalpazarı İlçesinde 
yaklaşık 3 yıl yaparak buradan 
emekliye ayrılan ilçe Jandarma 

Komutanı Mustafa Karakuş'a 
Ağasar Şalpazarı yöresine ait 
yüksek rakımlı çiçeklerden elde 
edilen bir kavanoz bal ile Ağasar 
Kızlarını andıran yöresel elbiseli 
Ağasar Bebeği hediye etmeyi de 
unutmadı
ATAMAN'DAN KARAKUŞ'A 
HEDİYE
Şalpazarı'nın genç iş insanı 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkan Vekili Atila Ataman 
Şalpazarı İlçe Jandarma 
Komutanı Mustafa Karakuş'un 
uğurlama programı yapıldığı 
Şalpazarı'na 5 km uzaklıkta 
bulunan Millet bahçesine gelerek 
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
adına bir hediye paketi takdim etti.

MUHTARLARDA KARAKUŞ'A 
HEDİYELERİNİ TAKDİM 
ETTİLER
 Şalpazarı İlçe Jandarma 
komutanı olarak 3 yıl görevde 
kalmasına karşın İlçe halkının her 
kesimin takdirini kazana Mustafa 
Karakuş'a Şalpazarı Muhtarlar 
Derneği Başkanı 30 yıllık muhtar 
Mustafa Kel ve muhtar arkadaşları 
da hediye takdiminde bulundular. 
Şalpazarı İlçe Jandarma 
komutanını Millet Bahçesindeki 
uğurlama programına Şalpazarı 
Belediye Başkanı Refik Kurukız, 
Belediye personeli, İlçe 
Kaymakamı Semih Memiş,  AK 
Parti İlçe Başkanı Zeki Çabuk, İlçe 
yeni komutanı Jandarma Teğmen 
Seher Çelik, Trabzon İl Jandarma 
Komutanı Tuğgeneral Mustafa 
Erdem, Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkan Vekili Atila 
Ataman, kurum ve daire amirleri 
hazır bulundular.
İlçe Jandarma Komutanı 
Jandarma Astsubay Kıdemli Baş 
Çavuş Mustafa Karakuş Şalpazarı 
İlçe halkından duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek 
teşekkür etti.

Ş
alpazarı Belediye Başkanı 
Refik Kurukız tarafından 
2014 mahalli idareler 
seçimleri için İlçe 

seçmeninden kendisine destek 
olmaları için çıktığı ilçeye bağlı 
mahallede bulunan bayanlara eğer  
bana destek verirde Şalpazarı 

Belediye Başkanı olursam haftada 
bir kurulan Pazar alışverişi için 
ilçemize gelen siz değerli bayan 
kardeşlerimize annelerimize 
bacılarımıza ve kızlarımıza bir 
dinlenmek sohbet etmek için kültür 
evi sözüm var. Bunu hep beraber 
gerçekleştirelim sözü vermişti.  
Başkan Kurukız o sözünü 
gerçekleştirerek yerine getirdi.
Başkan Kurukız Sözünü Tuttu; 
Şalpazarı Belediye Başkanı seçim 
çalışması için söz verdiği İlçe 
merkezine alışveriş için inen 
bayanlara ve kızlarımıza  
Annelerimize verdiği Bayanlar için 
dinlenme yeri toplanma ve 
içerisinde her türlü etkinliğin 
yapıldığı kısacası kültür evini söz 
verdiği gibi 2014 Mart seçimlerinde 
Belediye Başkanı seçilmesin 
ardından 3 Haziran 2015 tarihinde 

Dereköy mahallesi Milletvekili 
Mustafa Demir caddesi üzerindeki 
Bayan Kültür Evini hizmete açtı.
Ekmeğimizi Bölüşüyor, Kaynaşıyor 
ve Kültür Evinde Buluşuyoruz; 
Şalpazarı Belediye Başkanı 
tarafından Şalpazarı Bayanlar için 
düzenlenen Kültür evinin tüm 
ihtiyaçları Başkan Kurukız 
tarafından karşılanıyor. 
Hatırlanacağı gibi Şalpazarı 
Bayanlar Kültür evinde Çocuk 
emzirme odaları, mescit, 
kütüphane, mutfak, spor salonu 
buna benzer birçok etkinlikleri 
içinde bulunduran buluşma 
salonunda her hafta Çarşamba 
günü Başkan Kurukız ve kültür 
evinde bulunan bayanlar ve 
Annelerimiz ile beraber kahvaltı 
yaparak onların sorunlarını ve 
isteklerini dinliyor.

KURUKIZ KADIN KÜLTÜR EVİNDE
GÖNÜLLERE DOKUNMAYA DEVAM EDİYOR
Şalpazarı Belediye Başkanı Refik Kurukız tarafından 2014 mahalli idareler seçimlerinde seçim
beyannamesinde yer alan “Kadın Kültür Evini” tamamlayarak bayanların hizmetine sundu.
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ŞAMPİYON TAKIMA
BAŞKAN BALTA'DAN JEST
Veteranlar Futbol Liginde gurubunu şampiyon olarak tamamlayan
Vakfıkebir Takımına Belediye Başkanı Muhammet Balta tarafından jest yapıldı. 

eteranlar Futbol Liginde 

Vgurubunu şampiyon olarak 
tamamlayan Vakfıkebir 

Veteranlar Futbol Takımına 
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta tarafından jest yapıldı. 
Vakfıkebir Uygulama Otelinde 
düzenlenen organizasyona 
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta,  Veteranlar Futbol 
Federasyonu Başkanı Osman 
Çınar, Veteranlar Futbol 
Federasyonu Başkan Yardımcısı 
Mustafa Biber, MHP Vakfıkebir 
İlçe Başkanı Mustafa Aynacı ve 
Vakfıkebir Veteranlar Takım 
Sorumlusu Prof. Dr. Osman 
Aynacı ve futbolcular katıldı. 
“DESTEK OLAN HERKESE 
TEŞEKKÜR EDİYORUZ”
Yapılan organizasyonda konuşan 
Vakfıkebir Veteranlar Takım 
Sorumlusu Prof. Dr. Osman 
Aynacı, “Gurubu şampiyon 
olarak tamamlayan bütün takım 
oyuncularına teşekkür eti. 
Aynacı, hepiniz işinizden ve 
ailelerinizden fedakarlık yaparak 
özverili bir şeklide maçlara 
geliyorsunuz. Hafta sonlarını 
bizimle değerlendiriyorsunuz. Bu 
özverinizden dolayı teşekkür 
ediyorum. Play Off maçlarında 
sizlere başarılar diliyoruz. Play 
Off maçları sonunda yine bölge 
şampiyonu olarak Türkiye 
şampiyonasına katılarak Türkiye 

şampiyonu olmayı hedefliyoruz. 
Bu güç ve yetenek bizim 
takımımızda var. Herkese 
destekleri için teşekkür ediyoruz 
dedi.”
“BU YIL İNŞALLAH TÜRKİYE 
ŞAMPİYONU OLURSUNUZ”
Veteranlar Futbol Federasyonu 
Başkanı Osman Çınar ise, 
“Bugün Vakfıkebir' de oynanan 
Vakfıkebir Veteranlar -Of 
Masterler A Grubu final maçına 
iştirak ettik. Bizleri en güzel 
şekilde ağırlayan Vakfıkebir 
Kaymakamı sayın Dr. Hacı 
Arslan Uzan'a, Vakfıkebir 
Belediye Başkanı sayın 
Muhammet Balta'ya, Milliyetçi 
Hareket Partisi İlçe Başkanı 
sayın Mustafa Aynacı'ya, KTÜ 
Ortopedi Ana Bilim Dalı Başkanı 
Prof. Dr. Osman Aynacı'ya, 
Vakfıkebir Veteranlar 
kurucularından Büyükliman 
Postası Gazetesi Haber Müdürü 
sayın Sadık Aydın'a, Uygulama 
Oteli Müdürümüz Sayın Mehmet 
Kahveci'ye ve bizlere yakın ilgi 
gösterip misafir eden herkese 
teşekkür ederim. Vakfıkebir 
takımını kutluyor. Play Off 
maçlarında başarılar diliyoruz. 
Kupa canavarı Vakfıkebir 
takımının kupa koleksiyonunda 
Türkiye şampiyonluğu yok. Bu yıl 
inşallah o kupayı da almayı 
başarırsını dedi.”

“İLÇEMİZİ EN GÜZEL ŞEKİLDE 
TEMSİL ETTİĞİNİZ İÇİN 
TEŞEKKÜR EDİYORUM”
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta ise yaptığı 
konuşmada; “Geçen yılki Türkiye 
üçüncülüğü gibi büyük bir 
başarının ardından bu yılda aynı 
yolda ilerliyor olmanın hakikatten 
guru verici. Aslında geçen yıl 
elde ettiğiniz başarı şampiyon 
olmuş kadar çok önemliydi. 
Antalya dan Vakfıkebir Veteranlar 
şampiyon gibi döndü. İlçemizin 
ve bölgemizin tanıtımı açısından 
bu tür organizasyonlar son 
derece çok önemli. Bunu 
gerçekleştirdikleri için bütün 
takımı kutluyorum. Bu yıl yine 
yeni bir yolculuk. Gurubunuzda 
şampiyon oldunuz. Bundan 
sonraki maçlarda başarılar 
diliyorum. Haliyle bu başarılar 
geldikçe Türkiye şampiyonasına 
da katılım beklentileri artıyor. Bu 
anlamda bizlere destek veren 
herkese sizler adına teşekkür 
ediyorum. Güzel bir etkinlik. 
Emek veren Federasyon 
başkanlarımızı tebrik ediyorum. 
Katılan tüm takımları tebrik 
ediyorum. Vakfıkebir takımında 
yer alan kardeşlerimizi de 
kutluyorum. İlçemizi en güzel 
şekilde temsil ettikleri için. Bu 
vesile ile başarılarınızın 
devamını diliyorum dedi.”

KURUKIZ YENİ ÇİFTLERİN
NİKAHINI KIYIYOR
Şalpazarı Belediye Başkanı Refik Kurukız evlenmek için Şalpazarı Belediyesine
müracaat eden çiftlerin yapılacak olan düğün öncesi ve düğün merasimlerinde
çiftlerin nikahlarını kıyarak onları birer medeni eş olmasını resmileştiriyor. 

alpazarı Belediye Başkanı ŞRefik Kurukız 2023 yılı 
içerisinde 54 çiftin 

nikahını kıyarak yeni çiftlere 
hediyelerini takdim ederek 

mutluklar diledi. Şalpazarı 
Belediye Başkanı Refik Kurukız 
2024 yılının ilk haftasında 2 
çiftin daha nikahını kıyarak 
Rabim çiftlerimizin 

mutluluklarını daim eylesin 
huzur sağlık bereketli yuvalar 
kurmak nasip etsin dedi. 
Cemile Taşkın & Nihat Şengül 
çiftine mutluluklar diledi.

ZAYİ İLAN
Trabzon Üniversitesi Beşikdüzü Meslek Yüksekokulu’ndan almış olduğum öğrenci kimliğimi kaybettim.
Hükümsüzdür.   Eylül AYYILDIZ

VALİ AZİZ YILDIRIM 2023 YILI
ASAYİŞ DEĞERLENDİRMESİ
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, 2023 Yılı Asayiş Değerlendirme Toplantısı yaptı.

2023 yılına ilişkin 
değerlendirmelerde bulunan Vali 
Yıldırım, “Bir il ne kadar 
güvenliyse vatandaşlar o kadar 
huzur içinde yaşar. Trabzon 
huzurlu bir şehir. Bunda 
Trabzon'umuzda yaşayan 
insanlarımızın payı büyüktür. 
Asayiş anlamında kamu görevi 
yapan arkadaşlarımızın da 
çalışmaları küçümsenmeyecek 
orandadır” dedi.
“VAKFIKEBİR VE OF'TA 
NARKOTİK BÜRO”
Vakfıkebir ve Of'ta Narkotik Büro 
Amirlikleri kurulduğunu da 
söyleyen Vali Yıldırım, “Bunları 
kurmamızın amacı uyuşturucu 
ve türevleriyle daha iyi ve etkin 
mücadele edelim” dedi. “Trafik 
muayenelerimiz, kontrollerimiz, 
yol güvenliği sağlanması 
açısından her zaman büyük 
önem arz ediyor.” Diyen Vali 
Yıldırım sözlerini şöyle 
tamamladı: “İlimizde 2023 yılı 
içinde toplam 134 bin araca 
ceza kesildi. Çok da övünülecek 
bir şey değil keşke hiç ceza 
yazılmasa. Cezaların birçoğu; 
duraklama ve park ihlalinden, 
radara girme, muayenesini 
geçirme, işaretlemelere 
uymama, kırmızı ışığa dikkat 
etmeme, abartı egzoz gibi trafik 
ihlallerinden kaynaklanıyor. 
Vatandaşlarımızdan özellikle 
şunu istiyoruz. Her gün ehliyet 
sınavına girer gibi trafikte araç 
kullanalım.  Çocuklarımıza trafik 
eğitimi veriliyor. 16 bin öğrenciye 
trafik eğitimi verildi.
“2023 YILINDA 28 BİN OLAY 
MEYDANA GELDİ”
2023 yılı içerisinde toplamda 28 
bin olayın meydana geldiğini 
söyleyen Yıldırım, “2023 yılında 
28 bin civarında olay meydana 
geldi. Bunların içinde asayiş, 
trafik, siber suçlar, narkotik 
suçlar, kaçakçılık suçları, 
güvenlik şubeyi ilgilendiren 
suçlar, göçmen kaçakçılığı ve 
terör operasyonları var. Polis ve 
jandarmamız birlikte çalışıyor. 
Sahil güvenlik komutanlığımız 
da bu çalışmalara katılmakta” 
dedi. Trafik olaylarına da 
değinen Vali Yıldırım, “İlimizde 
bir yıl içinde toplam 4 bin 350 
trafik kazası meydana geldi. 
Arzu ediyoruz ki bu kadar da 
olmasın. Öte yandan bin 434 
narkotik olay meydana gelmiştir. 
Uyuşturucuyla mücadele 
kararlılıkla sürüyor. Bunları 
üreten, satan, kullananlarla 
mücadele ediyoruz. Yine 
ilimizde siber suçlar konusunda 
çalışmalar var.  Bin 300 siber 
olay meydana geldi. Bunların 
çoğunu telefon dolandırıcılığı 
teşkil ediyor. Vatandaşlarımız bu 
konuda duyarlı olsun. 
Vatandaşlarımıza sizler 
aracılığıyla bir kez daha 
söylüyoruz ki bu tür telefonlara 
kesinlikle inanmasın. Hiçbir 
devlet kurumu telefonla bir şey 
istemez. Bir şey varsa 
savcılıktan gelir, doğrudan 
doğruya yazıyla bildirilir. 
Emniyet gelir kendilerine söyler. 
Ondan sonra kurumlara 
götürürler. Vatandaşımızın bu 
tür şeylere inanmaması 
önemlidir” şeklinde konuştu.
“28 BİN OPERASYON VE 470 

TUTUKLAMA”
Trabzon'da 2023 yılı içinde 
toplam 28 bin kişiye operasyon 
yapıldığına dikkati çeken Vali 
Yıldırım, “Yapılan bu 
operasyonlarda 28 bin kişiye 
operasyon bunların 470'i 
tutuklandı. Farklı illerden aranan 
3 bin 880 kişi yakalandı. Bin 720 
tanesi tamamen hapis cezası 
almış kişiler bunlar doğrudan 
cezaevine gönderildi. 2 bin 
153'ü sadece ifadeye yönelik 
yakalamadır. Bunlardan en çok 
hırsızlık, dolandırıcılık, yağma, 
ruhsatsız silah taşıma, öldürme 
suçları, terör, narkotik suçları 
var.”  diye konuştu.
“AİLE İÇİ VE KADINA 
YÖNELİK ŞİDDETTE 2 
CİNAYET”
Aile içi ve kadına yönelik şiddete 
değinen Vali Yıldırım, “Aile içi 
şiddet ve kadına yönelik şiddetle 
mücadelemiz kararlıkla sürüyor. 
2023 yılında ne yazık ki, 2 tane 
kadın cinayeti oldu. Hiç 
olmamasını isterdik ama oluyor 
maalesef. 3 bin 600 kişiye 
yönelik önleyici tedbir aldık. 
Riskli görülen kişiler bunlar. 
Burada 6 tane elektronik 
kelepçe var. Bunun yanında yine 
2023 yılında 22 kişi intihar etti. 
14 tane de cinayet olayı var. 
Tabi bu rakamlar hiç olmasın 
istiyoruz.” Kaçak göçmen 
olayına da değinen Vali Yıldırım, 
“İlimizde bir yıl içinde 225 kaçak 
göçmen yakalandı. Bunlarla 
beraber 23 tane de organizatör 
yakalandı. Bu organizatörlerin 6 
tanesi tutuklandı. 3 tanesini de 
adli kontrol şartıyla serbest 
bırakıldı. Diğerleri de ifadeleri 
alınmak suretiyle serbest 
bırakıldı.Trabzon'umuzda bir 
yılda 511 adet ruhsatsız silah 
yakalandı. Bunlar; yapılan 
kontrollerde, yol aramalarında 
ele geçirilen silahlardır. 
Kaçakçılıkla mücadele 
konularında çalışmalar 
kararlılıkla sürüyor. Sigara, 
makaran ona dair 
yakalamalarımız var. Makaron, 
puro, sahte dolar, elektronik 
sigara pek çok kaçak malzeme 
güvenlik güçlerimizin yaptığı 
çalışmalarla ele geçirildi. 13 kilo 
skunk ele geçirildi.  8 bin 
sentetik hap, 6 kilo kadar 
metamfetamin,108 gram eroin, 
62 kilo esrar ele geçirildi. Keşke 
hiç olmasın ama maalesef 
oluyor. Narkotik malzemenin 
gramıyla bile mücadele 
ediyoruz. Bazen bakıyorsunuz 
0,5 gram yakalanıyor. 
Toplamında bu kadar var. 
Trabzon'umuz bu anlamda temiz 
ancak arzu ediyoruz ki hiç 
olmasın. Uyuşturucu gerçekten 
çok büyük risk. Az miktar 
denilmesin, biz hepsiyle 
mücadele ediyoruz” dedi.
“YORGUN MERMİ KONUSU 
DA MAALESEF ÜZÜCÜ BİR 
DURUM”
Yorgun mermi konusu da 
maalesef üzücü bir durum. 
Havaya çok silah sıkılıyor, boşa 
çok silah sıkılıyor. Biz bunları 
gördüğümüzde eriştiğinizde 
incelemelerini yapıp adli 
makamlara bildiriyoruz. Bu 
konuda emniyetimizin, 
jandarmamızın en küçük 

toleransı yoktur.  
Vatandaşımızın bu konuda 
bilinçli olması lazım. Boş alana 
diye düşündükleri mermiler yere 
düşüyor. Bunlar canlının üzerin 
düşmesi mümkün. Bu yüzden 
asla havaya mermi sıkmayalım. 
Bir yıl içinde 35 yorgun mermi 
olayı meydana geldi ve 
bunlardan dolayı 12 
vatandaşımız yaralandı, 15 kişi 
hakkında işlem yapıldı.
“MUTLULUĞA KURŞUN 
SIKMAYALIM”
İnsanlar fındık bahçesinde 
çalışıyorken bir bakıyorsunuz 
vuruluyor. Araçlara, evlere, 
camlara isabet eden mermiler 
var. Bunlar büyük risk taşıyor. O 
yüzden hiç kimse boşluğa da 
havaya sıkmasın. Bayramda 
seviyoruz, havaya silah 
sıkıyorlar. Düğünde 
bakıyorsunuz havaya silah 
sıkıyorlar. Bu konuda 
arkadaşlarımızın geliştirdiği 
proje var. Bu projenin sloganı 
“Mutluluğa kurşun sıkmayalım” 
bu çok önemli proje ve slogan. 
Aynen tekrar ediyoruz. Yine 6 
Şubat Depreminde 2 bin 803 
emniyet ve jandarma 
personelimiz deprem bölgesinde 
görev aldılar. Toplamda 908 gün 
arkadaşlarımız orada kaldılar. 
Ayrıca Turizm Trabzon için 
olmazsa olmazlardan. Turistlerin 
güvenli olarak burada kalmaları 
için bir takım faaliyetlerimiz var.
“İLETİŞİM KARTLARI 
DÜZENLENDİ”
Eylül ayında Turizm Polisi 
oluşturuldu. O günden bu yana 
Turizm Polisi, şube 
müdürlüğümüzün emri altında 
devam ediyor. İletişim kartları 
düzenlendi. Katların bir tarafında 
dil bilen polis memurları, bir 
tarafından da dil bilen jandarma 
personelinin telefonu var. Bunlar 
personelimize de dağıtıldı.
“ERİKBELİ'NDE GÜZEL BİR 
JANDARMA BİNASI YAPTIK”
Yine binalarımızda daha iyi 
hizmet vermek için bazılarını 
yenileme ve yeniden yapma 
durumundayız. İlçe Emniyet 
Müdürlüğümüz yapılıyor. 2025'in 
5. Ayında orayı hizmete 
açacağız. Araklı'da Eğitim 
Merkezimiz var. Kaba inşaatı 
bitti. İnce işlerine girildi. 2025'in 
5. Ayında bitmesini 
öngörüyoruz. Çarşıbaşı'nda ilçe 
emniyet müdürlüğü binamız bu 
yılın yaz aylarında bitmesini 
bekliyoruz. Akçaabat İlçe 
Emniyet Müdürlüğü ve Bölge 
Trafik Denetleme Şube 
Müdürlüğü'nün hizmet binasının 
yeni ihalesi yapıldı. 540 gün 
süre verildi. 600 güne kadar 
uzayabilir. Yer teslimleri 
yapılıyor. Akçaabat'ta Polis 
Merkezi yapıyoruz. Orada da 
2025'in sonlarına doğru bitmesi 
planlanıyor.  Jandarma 
Komutanlığımızın lojmanları var. 
O da 2025'in sonlarına doğru 
bitecek. Tonya Erikbeli'nde güzel 
bir jandarma binası yaptık. O 
bölgede hareketliliği kontrol 
altına alacak binamız oldu. 
Oraya da nasip olursa bu yıl 
içinde taşınacağız.
Özetle Trabzon'umuzu daha 
huzurlu ve güvenli kılmak için 
hep birlikte gayret ediyoruz.”
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ESOB'un Mobilyacı İş 

TAdamları Derneği 
(MOBİAD) ortaklığıyla 

uyguladığı ve Avrupa Birliği ile 
Türkiye Cumhuriyeti tarafından 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığı Dış İlişkiler ve Avrupa 
Birliği Genel Müdürlüğü 
aracılığıyla finanse edilen 
Gençler CNC Tezgâhı ile İş 
Hayatına Atılıyor Projesi 
kapsamındaki eğitimler 6 
Kasım'da başladı. Kişisel 
Gelişim Eğitimleri, İşletme 
Becerileri Geliştirme Eğitimleri ve 
Hak Temelli Eğitimler 
tamamlandıktan sonra 30 
Kasım'dan itibaren Lazer CNC 
Kesim Elemanı Yetiştirme ve 
Uyum Eğitimleri KTÜ Orman 
Fakültesi Orman Endüstri 
Mühendisliği Uygulama 
Atölyesinde verilmeye başlandı. 
Lazer kesim makinelerinde 
kesimi yapılan parçalarla montaj 
eğitimlerinde hediyelik serender 
ve taka magnetleri, masaüstü 
kemençe isimlikler, anahtarlıklar, 
kemençe duvar saatleri ve 
minyatür büyük ve küçük boy 
serender maketleri 
tamamlanırken, UV Baskı 
makinesinde renkli baskılar 
yapılarak isim ve tanıtım 
detayları işlendi. CNC 
makinesinde yeni yıl konseptine 
uygun olarak düşünülen geyik ve 
çam ağacı figürleri kesimi 
tamamlanarak montaj 
atölyesinde gerekli zımparalama 
ve boyama işlemleri yapıldı. Tüm 
uygulamalar, eğitmenlerin 
gözetiminde katılımcı 
kursiyerlerin yüksek motivasyon 
ve özverili çalışmaları ile 
gerçekleştirildi. 
TESOB YÖNETİMİNDEN 
ZİYARET
TESOB Başkanı Metin Kara ve 
yönetim kurulu üyeleri, proje 
faaliyetlerini gözlemlemek ve 
üretimleri görmek üzere atölyeyi 
ziyaret etti, kursiyerlerle 
görüşerek proje hakkındaki 
fikirlerini aldı.  Atölye Ziyaretine 
Orman Mühendisleri Odası 
Genel Başkanı Hasan 
Türkyılmaz, KTÜ Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Halil İbrahim 
Okumuş, Orman Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Ali Temiz, 
Orman Endüstri Mühendisliği 
Öğretim Görevlisi Prof. Dr. Hülya 
Kalaycıloğlu, MOBİAD Başkanı 

Vedat Muhcu, MOBİAD Eski 
Başkanı ve TTSO Yönetim 
Kurulu Üyesi Alper Bektaş' da 
katıldı.
PROJE EKİBİ ATÖLYELERİ VE 
UYGULAMALARI ANLATTI
Proje Koordinatörü Erhan Eroğlu 
ve proje ekibi tarafından Orman 
Fakültesindeki atölyeler ve 
kursiyerlerin eğitim ve uygulama 
faaliyetleri hakkında ziyaretçilere 
detaylı bilgi sunumu 
gerçekleştirildi. İlk uygulama 
örneklerinden ziyaretçilere 
armağanlar yapıldı. Proje 
kapsamında kursiyerler 
tarafından üretilen uygulama 
ürünlerinin sosyal sorumluluk 
kapsamında dağıtımı yapılacağı 
belirtildi. 
METİN KARA: BÜTÜN 
KURSİYERLERİMİZİN İŞE 
YERLEŞMELERİNE DESTEK 
OLACAĞIZ
TESOB Başkanı Metin Kara, 
Trabzon'da yurt dışına ve diğer 
illere bağımlı olan turizme 
yönelik hediyelik eşya sektörünü 
canlandırmak amacıyla böyle bir 
projeye başladıklarını 
vurgulayarak, “Öncelikle 
projemizin hayırlara vesile 
olmasını temenni ediyorum. 2 
Kasım'da projemizin açılışını 
gerçekleştirdik.” dedi. O gün 
sadece projeyi konuşmuştuk. 
Bugün gördük ki uygulama 
devam ediyor. Tasarımlarımızla 
ürettiğimiz ürünler ortada 
hepinize çok teşekkür ediyorum.” 
dedi. Kursiyerlere TESOB 
Hakkında bilgi veren Başkan 
Kara birliğin temel amacının 
Trabzon'un her alanda 
kalkınması ve zenginleşmesine 
katkı ve destek verilmesi 
olduğunu söyledi.  Projeye 
katılan kursiyerlerimizin hepsinin 
istihdamını sağlamak için 
çalışacaklarını vurgulayan 
Başkan Kara şöyle konuştu:” 
Projenin tamamlanmasının 
ardından TESOB ve proje 
ortağımız MOBİAD ile 
kursiyerlerimizin istihdamda yer 
almaları için çalışacağız. Bundan 
hiç birinizin şüphesi asla 
olmasın. Ama diğer bir taraftan 
ise yarın bir çoğunuz işyeri 
sahibi veya sanayici olacaksınız, 
sizlerden de beklentimiz 
başkalarının istihdamını 
sağlamanızdır. Bu bağlamda 
projede yapılan eğitimler ve 

uygulamalarınız özgür 
tasarımlarla daha da 
geliştireceğinize inanıyorum. Yurt 
içi ve yurt dışında bu sektördeki 
işletmeleri sizlerle beraber 
ziyaret edeceğiz Bu sektörde 
uygulanan teknolojileri yerinde 
göreceksiniz. Zaman içeresinde 
de inşallah sizlerin açacağı 
işyerlerini ziyaret ederiz. 
Şimdiden hepinizi tebrik ediyor 
başarılar diliyorum.
“EL İŞÇİLİĞİ İLE ÜRETİLEN 
ÜRÜN SEKTÖRÜ 
GELİŞTİRİLİYOR”
MOBİAD eski Başkanlarından 
TTSO Yönetim Kurulu Üyesi 
Alper Bektaş bugüne kadar 
MOBİAD çatısı altında el emeği 
ortaya çıkartılarak nasıl 
çalışmalar yapılabileceği 
konusunda birçok çalışma 
yaptıklarını ifade etti.  Avrupa'da 
özellikle oyuncak sektöründe 
başarılı el işçiliği ürünleri 
bulunduğunu kaydeden Beştaş 
şöyle konuştu: “Bu projede 
kursiyerlerimiz CNC teknolojisi 
ile ahşap işleme konusunda 
beceri ve kabiliyet kazanmış 
olacak. Bugün Piyasada 
tamamen ağaçtan, CNC 
tornalarla, elle zımparalanmış ve 
boyanmış ürünler var. Sizlerin de 
bu eğitim çalışmalarının 
ardından yapacağınız ürünler 
zamanla bu tür işlere evrilirse 
çok iyi sonuçları alabiliriz. Beş 
liralık bir ağaç güzel şekiller 
verilerek çok daha yüksek 
rakamlara satılabiliyor. Bunun 
Örneklerini Avrupa'da ve 
ülkemizde birçok mağazada 
görebiliyorsunuz. Küçücük bir 
hammadde el işçiliği ile çok 
değerli bir hale gelebiliyor. 
Burada neye bakmak lazım, 
Amerikalı, Avrupalı ne yapıyor, 
nasıl yapıyor, piyasayı takip 
etmek gerekiyor.”
ORMAN MÜHENDİSLERİ 
ODASI GENEL BAŞKANI
Proje eğitim ve uygulama 
çalışmalarının yürütüldüğü KTÜ 
Orman Fakültesindeki 
atölyelerdeki ziyaret programına 
katılan Orman Mühendisleri 
Odası Genel Başkanı Hasan 
Türkyılmaz'da kursiyerlerin 
çalışmalarından memnuniyet 
duyduğunu belirtti. Kursiyerlerin 
işe yerleştirilmeleri konusunda 
oda olarak destek verileceğini 
söyledi.

TESOB'UN PROJESİYLE
TRABZON EL İŞÇİLİĞİ AHŞAP
ÜRÜNLERDE GELİŞİYOR
Trabzon Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (TESOB) Başkanı Metin Kara
ve yönetim kurulu üyeleri, “Gençler CNC Tezgâhı ile İş Hayatına Atılıyor”
Projesinin KTÜ Orman Fakültesi Orman Endüstri Mühendisliği Uygulama
Atölyesinde gerçekleştirilen eğitimlerini ziyaret etti. TESOB Başkanı Metin Kara,
“Kursiyerlerimizin tasarımları ve uygulama ürünleri çok başarılı” dedi.

MÜEZZİN BALTA
HAYATINI KAYBETTİ
Beşikdüzü Çakmak Camisinin emekli müezzinlerinden sevilen
insan Hafız Tahsin Balta, 78 yaşında hayatını kaybetti.

afız Tahsin Balta, tahsil 

Hhayatını tamamladıktan 
sonra Samsun'da 

Abdurrahman Gürses 
Hocaefendi'nin talebesi olarak 
icazet aldı. Onlarca hafız 
yetiştirdi. Osmanlıca ve Kur'an 
kursu eğitimleri verdi. Evli olup 
ikisi öğretmen biri müftü olan üç 
evladı bulunuyor. 
Bu değerli ilim adamının 
cenazesi uzun yıllar görev yaptığı 
Beşikdüzü Çakmak Camisinde 
dünöğle namazına müteakip oğlu 
tarafından kıldırılan cenaze 
namazının ardından Beşikdüzü 
Akkese Mahallesi'ndeki aile 
kabristanlığında sevenlerinin 
gözyaşları arasında toprağa 
verildi. 

VALİ AZİZ YILDIRIM'IN 10 OCAK
ÇALIŞAN GAZETECİLER GÜNÜ MESAJI
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, 10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü dolayısıyla mesaj yayımladı.
Vali Yıldırım mesajında ” Trabzon olarak çok güçlü ve etkin bir basın camiasına sahibiz” dedi.
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Y
ıldırım, mesajında, 
gerçeklerin halkın doğru 
haber alma hakkına riayet 

edilerek aktarılmasının, 
demokratik ve modern 
toplumların öncelikli 
beklentilerinden olduğunu belirtti. 
Bu itibarla demokratik bir ülkenin 
vazgeçilmez unsuru olan 
gazeteciler, vatandaşlarımızın 
bilgilenmesi ve bilinçlenmesinde 
çok önemli bir görev 
üstlenmektedirler. Gazeteciler, 
gündem belirleme becerilerini 
başarıyla haberlerine 
yansıtabildikleri oranda 
demokrasiye ve yaşadıkları 
topluma da katkı sağlarlar.
Muhakkak ki gazeteciler, 
meşakkatli bir mesleğin 
mensupları olarak büyük 
fedakârlık ve yoğun emeklerle 
görevlerini ifa etmekte; 
görevlerini ifa ederken mesai 
mefhumunu ve maddi-manevi 
sıkıntılarını çoğu zaman göz ardı 
edebilmektedirler. Mesleklerinin 
gerektirdiği fedakârlığı 
sergilemelerinin yanında, milli ve 

manevi değerlerimizi, birlik ve 
beraberliğimizi, devletimizin ve 
yüce milletimizin hassasiyetlerini 
önceleyerek çalışan basın 
mensupları, toplum nezdinde her 
zaman takdir ve teşekküre layık 
olacaktır. 
Güçlü bir ülke, marka bir şehir 
olmak ve bunu sürekli kılmak, 
mutlak surette basının büyük 
desteği ile olabilir. Bu anlamda 
Trabzon olarak çok güçlü ve 
etkin bir basın camiasına sahibiz. 
Bunu şehrimiz adına bir avantaj 
olarak görüyorum. Gerek yazılı 
basın gerekse internet medyası 
olarak şehrimizde görev yapan 
basın mensupları şehirde ve 
ülkemiz çapında gündem 
belirleyen haberlere imza 
atmakta, bizlere de yaptıkları 
haber ve yorumlarla şehri 
yönetme konusunda yardımcı 
olmaktadırlar. Onlarla işbirliğimiz 
ve şehrimizin marka değerini 
yükseltme yolculuğumuz bugüne 
kadar olduğu gibi bundan sonra 
da devam edecektir.
Bu duygularla, mesleğinin 

saygınlığını ve ilkelerini 
koruyarak, halkımıza doğru ve 
hızlı haber alma hizmeti sunan 
gazetecilerimizin, 10 Ocak 
Çalışan Gazeteciler Günü'nü 
kutlarken, onlar için özel olan bu 
günün sorunlarının çözümünde 
bir milat olmasını diliyor; tüm 
basın çalışanlarımız için sağlık, 
başarı ve afiyetler temenni 
ediyorum.

BU ESERLERE GÖZÜM
GİBİ BAKIYORUM

Beşikdüzü Korkuthan Mahallesi'nde oturan 74 yaşındaki antikacı Nevzat Salman:

eşikdüzü ilçesi Korkuthan 

BMahallesi'nde yaşayan 
Aka lakaplı Nevzat 

Salman, evinin bir odasında 
biriktirdiği ve çok sevdiği antika 
eserlere gözü gibi bakıyor.
İstanbul'daki evinde de bu tür 
antika eşyaları bulunan 74 
yaşındaki emekli Nevzat 
Salman'ı evinde ziyaret ettik. 
Özellikle pikap,  radyo ve 
gramofon üzerine merağı olan 
Salman gazetemize yaptığı 
açıklamada, “Bu merak bende da 

ilkokul yıllarında başladı. 
Beşikdüzü'nde 1970'li yıllarda 
Raif Karadeniz diye bir arkadaş 
vardı. Pikap, dikiş makinesi falan 
satıyordu. Ben ondan bir pikap 
aldım. O pikap hala duruyor. 
Ondan sonra bir tane, iki tane 
derken 60 pikaba ulaştım. 
Sadece pikap değil, çok çeşitli 
radyolar aldım. Gramofonlar 
aldım. 50 civarında 16 devir 
plak,1500 adet 45'lik plak, 25 
civarında 78 devir taş plağım var. 
Hala bulsam alırım. Bunları 

korumak ve gelecek nesillere 
ulaşmasını sağlamak istiyorum. 
Antika haline gelmiş, değeri 
bilinmeyen bu eserlerin çöpe 
gitmesine çok üzülüyorum. 
Bunlara gözüm gibi bakıyorum. 
Bazı aldıklarımın eksik yönlerinin 
tamirini yapıyorum. Meraklısına 
satabilirim.  Yeni seçilecek 
belediye başkanımız veya antika 
meraklısı kültür aşığı bir 
işadamımız bize bir yer kiralarsa 
onları orada sergileyerek yeni 
nesillere tanıtmak isterim”dedi.

Ahmet SARAÇ



ergen Yalçın 

Syönetimindeki 
Antalyaspor ile Abdullah 

Avcı yönetimindeki Trabzonspor, 
Trendyol Süper Lig'in 20. 
haftasında kozlarını paylaştı. 

Kritik maç Corendon Airlines 
Park'ta oynandı. Müsabakada 
Bahattin Şimşek düdük çaldı. 
Mücadele karşılıklı gollerle 1-1 
sona erdi.
Saat 16:00'da başlayan 

müsabaka 1-1 beraberlikle sona 
erdi. Trabzonspor'un golünü 2. 
dakikada Fountas atarken, 
Antalyaspor'un golünü 69. 
dakikada Jehezkel kaydetti.
HAKEMLER: Bahattin Şimşek**  

Kamil Çetin**  Murat Altan**
ANTALYASPOR: 
HeltonLeite**Erdoğan*** 
Veysel** Bahadır** 
Güray***Kaluzinski*** Saric ** 
Jehezkel***(Zeymer*)Safuri**(Mi

losevic*) 
Larsson**(Ufuk*)Buksa**
TRABZONSPOR: Uğurcan***M. 
Can**( 
Arif*)Benkovic***Baniya** Eren 
** Berat** Mendy** Bardhi** 

Fountas***(Hüseyin **) 
Visca**(Umut*)Enis Destan * 
(Efe Poyraz?)
GOLLER: Dk.2 Fountas 
(Trabzonspor), Jehezkel 
(Antalyaspor)
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ANTALYASPOR 1 - 1 TRABZONSPOR
Trendyol Süper Lig'in 20. haftasında Antalyaspor ile Trabzonspor 1-1 berabere kaldı. Maçın 2. dakikasında Fountas'ın
golüne Antalyaspor, Jehezkel ile 68. dakikada karşılık verdi. Mücadelede Antalyaspor'un iki topu da direkten döndü.

1-1

BAÞKAN ADAYI TERZÝ'DEN
KULÜPLERE HALISAHA ÝSTEDÝ

Beşikdüzü Yeşilköyspor Kulübü Başkanı Alparslan Gündoğdu,
seçim çalışmaları doğrultusunda YEŞİLDER'i ziyaret eden:

ağımsız Türkiye Partisi 

BBeşikdüzü Belediye 
Başkan adayı Sabri 

Terzi, halkla içiçe çalışmalarını 
sürdürüyor. 
İlçe merkezini ve mahalleleri 
karış karış dolaşan Terzi, 
Beşikdüzü Yeşilköy Kültür 
Yardımlaşma ve Dayanışma 
Derneği (YEŞİLDER)ziyaret 
ederek Dernek Başkan 
Yardımcısı Ümit Kaya Alp'le bir 
süre sohbet etti. Seçilmesi 
halinde yapacağı çalışmalardan 
bazılarını kendisiyle paylaştı. 
Beşikdüzü YeşilköysporKulubü 
Başkanı Alparslan 
Gündoğdu'nun da bulunduğu 
sohbette, en çok konuşulan 
konu spor oldu. 
Başkan adayı Sabri Terzi, bu 
ilçeden yetişmiş bir insan 
olarak doğup büyüdüğü 
topraklara hizmet etmek 
istediğini dile getirerek, ilçenin 
tüm sorunlarını yakından 
bildiğini, çözümü noktasında 

üstesinden geleceğini söyledi. 
SEÇİLİRSEM 
BEŞİKDÜZÜSPOR VE 
YEŞİLKÖYSPOR MAÇLARI 
NAKLEN YAYINLANACAK
Terzi, “İlçemizin sesini duyuran, 
reklamını yapan, gençlerimizi 
kötü alışkanlıklardan uzak tutan 
iki tane futbol kulübümüz var. 
Bu kulüplerimizden geçen hafta 
Beşikdüzüspor'un maçını 
Kadırga Televizyonu'ndan 
naklen yayınlattım. Sıra 
Beşikdüzü Yeşilköyspor'da. Bu 
hafta Yeşilköyspor'un evinde 
oynayacağı maçı canlı yine 
Kadırga Televizyonu'ndan 
yayınlatacağız. Eğer belediye 
başkanı seçilirsem bir sezon 
boyu içerdeki maçlarını her iki 
kulübümüzün Kadırga 
Televizyonu'ndan canlı yayınını 
sağlayacağız. Böylece bu 
takımlarımızda oynayan 
oyuncularımızı tüm Türkiye 
izleyecek. Bu da bu 
kulüplerimize olan ilgiyi 

artıracak, ilçemizin tanınmasına 
katkı sağlayacak” dedi. 
Beşikdüzü Yeşilköyspor Kulübü 
Başkanı Alparslan Gündoğdu 
da başkan adayından ilçeye iki 
tane halısaha istedi. Bu 
sahaların birini 
Beşikdüzüspor'a, diğerini ise 
Beşikdüzü Yeşilköyspor'a 
verilmesi gerektiğini belirten 
Gündoğdu, “Eğer iki tane 
yapma imkanınız olmazsa geliri 
iki kulübe kalacak şekilde bir 
tane halısaha istiyoruz. Her iki 
külümüzün de gelir getirici 
tesislere ihtiyacı var. Taşıma 
suyla değirmen dönmüyor. Bu 
iş bir yere kadar. Bir yerde 
çaresiz kalıyoruz. Gelir getirici 
bir tesise sahip olursak bu 
kulüplerimizin önü açılır” 
şeklinde konuştu.  Başkan 
adayı Terzi de seçilmesi 
halinde bu sahaları ilçeye ve 
spor kulüplerimize 
kazandıracağız ifadelerini 
kullandı.

BÜYÜKLÝMAN NEFES ALDI 3-2
Trabzon 1. Amatör Kümede mücadele eden Büyükliman
Belediye spor ile Araklı spor Vakfıkebir ilçe stadyumunda karşı
karşıya geldiler. Müsabakadan Büyükliman 3-2 galip ayrıldı.

rabzon 1. Amatör Kümede 

Tmücadele eden 
Büyükliman Belediye spor 

ile Araklı spor Vakfıkebir ilçe 
stadyumunda karşı karşıya 
geldiler. Müsabakadan 
Büyükliman 3-2 galip ayrıldı. 
Müsabaka baştan sona kadar 
büyük bir mücadele ve çekişme 
içerisinde geçti. Müsabakanın ilk 
yarısında her iki takımda 
karşılıklı buldukları gollerle ilk 
devreyi 2-2 tamamladılar. Bu 
müsabaka her iki takım içinde 
çok büyük bir öneme sahip 
olduğu için mücadele üst 
seviyede oldu. İlk yarıda 
Büyükliman daha istekli ve 
arzulu oynarken iki kez öne 

geçmesine rağmen duran 
toplardan yediği gollere engel 
olamadı. Karşılaşmanın ilk 
yarısı 2-2 sona erdi. 
Karşılaşmanın ikinci yarısına da 
istekli ve arzulu bir futbol 
anlayışı ile başlayan 
Büyükliman ikinci yarıya golle 
başladı ve Yılmaz'ın attığı 
mükemmel gol ile 3-2 öne geçti. 
Mücadele karşılıklı ataklar işle 
devam etti ve her iki takım 
girdikleri gol pozisyonlarından 
yararlanamayınca müsabaka 3-
2 Büyükliman Belediye spor'un 
üstünlüğü ile sona erdi. Bu 
sonuçla Büyükliman rahat bir 
nefes aldı. 
Stat: Vakfıkebir 

Hakemler: İrfan Çağrı Baş**, 
Hasan Atan**, Ahmet Emre 
Akbulut**
Büyükliman Belediye spor: 
Batuhan**, Oğuzhan***, 
Engin**, Talha**, 
Yılmaz**(Adem**), M. Ali**, 
Şevki**, Soner**, 
Arda**(Oktay**), M. Enes**(M. 
Can**), Ömer** 
Araklı spor: Erdinç**, İlyas 
Can**(Bünyamin*), İsmet**, 
Emre Can**, Gökay**, Nedim**, 
Hamza**(Gökmen*), 
Seyfullah**, Eza**, Olgun**, 
Sabri Can**
Goller: Ömer, Oktay, Yılmaz 
(Büyükliman Belediye spor), 2 
gol Gökay (Araklı spor)

Ahmet SARAÇ


